
Zápis č. 5 / 2023  

 

ze zasedání zastupitelstva obce Blatnička, které se konalo dne 14.12.2023  v 18.00 hodin     

v zasedací místnosti obecního úřadu v Blatničce.  

 

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 4/2023 . 

2. Projednání a schválení Smlouvy č.1210400021 o poskytnutí podpory ze 

SFŽP. 

3. Projednání návrhu rozpočtu obce na rok 2024 . 

4. Projednání střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok 2025-2027 . 

5. Projednání a schválení finanční spoluúčasti na Financování sociálních 

služeb v roce 2024 .                

6. Projednání a schválení dodatku č.10 k nájemní smlouvě č. 3206 .  

7. Projednání a schválení SMLOUVY o pachtu vodního díla a zajištění jeho 

provozování .  

8. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene č. HO-014330085289/001-

MDP. 

9. Projednání a schválení  pořízení změny č.1 územního plánu zkráceným 

postupem . 

10. Projednání a schválení SMLOUVY na zpracování změny č.1 ÚP 

11. Projednání a schválení SMLOUVY o dílo na výstavbu FVE . 

12. Projednání a schválení dodatku smlouvy na opravu Sedlářova kříže . 

13. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

14. Projednání a schválení návrhů obecně závazných vyhlášek o místním 

poplatku za užívání veřejného prostranství, o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství, o místním poplatku ze psů,  o místním 

poplatku ze vstupného a o místním poplatku z pobytu . 

15. Projednání a schválení  pachtu pozemku p.č. 3823 a p.č. 3824 . 

16. Projednání a schválení návrhu na navýšení odměny předsedovi 

kontrolního výboru . 

17. Žádosti občanů a organizací : 

           - Projednání a schválení finančního daru pro MŠ v Blatnici           

   pod Svatým Antonínkem . 

          -  Projednání a schválení finančního daru pro členy spolku STP 

   v Blatnici pod Svatým Antonínkem .   

           - Projednání a schválení  nákupu lesního pozemku .     

  

18. Různé : 

            - Nabídka zastupitelstvu pro obec Blatničku – od Václava Hučíka  

                    - vedení přípravy v soutěži vesnice roku 2024 a dosáhnout titulu 

                    „vesnice roku ČR.“ . 

       - hlavního organizátora vybraných kulturních akcí v roce 2024 

   - Zřízení inventarizační komise. 

                                   - Plán inventur za rok 2023. 

            - Zalesnění parcely p.č. 2629 . 

  - Oznámení o zahájení společného řízení na stavbu Blatnička – 

     Rekonstrukce panelové cesty podél I/54 .  

  - Oznámení o zahájení společného řízení na stavbu  –  

     MOST ev. č.54 – 035  Přes potok Svodnice za obcí Blatnička.  

  - Podání žádosti o platbu dotace na lesní traktor . 

  - Informace k stavbě přístřešku pro lesní traktor . 

           -  Informace o přípravě Občasníku 2023 .  



            - Informace o prodloužení stavebního povolení obci Blatnice                    

    p.Sv.A. na stavbu cyklostezky podél silnice I/54 do Blatničky. 

 

19. Diskuze . 

                                                                                             

 

Technický bod:  

 

Starosta přivítal přítomné a zahájil jednání ZO.  Konstatoval, že je přítomno zatím 6 členů 

zastupitelstva, zastupitel Štěpán Maňák je na cestě.   K platnému usnesení jsou zapotřebí 4 

hlasy. 

ZO je tedy usnášeníschopné. Informace o konání ZO byla řádně zveřejněna v souladu se 

zákonem – příloha č.1. 

Přítomni: dle prezenční listiny – příloha č.2. 

 

Zapisovatelem byla jmenována Ing. Jana Vašíčková, členka zastupitelstva. 

Zápis z minulého ZO byl řádně ověřen a je k nahlédnutí v kanceláři OÚ. 

Ověřovateli zápisu jsou navrženi: Bc. Rostislav Němeček, místostarosta obce a Ing. Kateřina 

Šuránková, členka zastupitelstva,  oba s návrhem souhlasí. 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 1/12/2023 

ZO schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Rostislava Němečka, místostarostu obce  a  paní 

Ing.Kateřinu Šuránkovou,  členku zastupitelstva. 

 

Přišel zastupitel Štěpán Maňák . Po té starosta přednesl program dnešního zasedání a zeptal 

se, zda někdo ze zastupitelů a veřejnosti má ještě doplňující bod do programu. Nikdo se 

nepřihlásil .  Starosta oznámil, že přidává tři body programu – Schválení smlouvy o zřízení 

věcného břemene č. HO-014330075867/001-MDP, projednání a schválení Smlouvy o 

přistoupení k odběru telekomunikačních služeb a projednání a schválení pronájmu obecního 

kontejneru . Starosta rozhodl, že to body projednáme v bodě 17. Žádosti občanů a organizací. 

 

 Starosta dal hlasovat, abychom se řídili zveřejněným a doplněným programem . 

 

 

Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel 0 . 

Usnesení č. 2/12/2023 

ZO schvaluje  zveřejněný a doplněný program dnešního zasedání ZO .  

                     

Program:    

1. Projednání rozpočtového opatření č. 4/2023 . 

2. Projednání a schválení Smlouvy č.1210400021 o poskytnutí podpory ze 

SFŽP. 

3. Projednání návrhu rozpočtu obce na rok 2024 . 

4. Projednání střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok 2025-2027 . 

5. Projednání a schválení finanční spoluúčasti na Financování sociálních 

služeb v roce 2024 .                

6. Projednání a schválení dodatku č.10 k nájemní smlouvě č. 3206 .  

7. Projednání a schválení SMLOUVY o pachtu vodního díla a zajištění jeho 

provozování .  

8. Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene č. HO-014330085289/001-

MDP. 

9. Projednání a schválení  pořízení změny č.1 územního plánu zkráceným 

postupem . 



10. Projednání a schválení SMLOUVY na zpracování změny č.1 ÚP 

11. Projednání a schválení SMLOUVY o dílo na výstavbu FVE . 

12. Projednání a schválení dodatku smlouvy na opravu Sedlářova kříže . 

13. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

14. Projednání a schválení návrhů obecně závazných vyhlášek o místním 

poplatku za užívání veřejného prostranství, o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství, o místním poplatku ze psů,  o místním 

poplatku ze vstupného a o místním poplatku z pobytu . 

15. Projednání a schválení  pachtu pozemku p.č. 3823 a p.č. 3824 . 

16. Projednání a schválení návrhu na navýšení odměny předsedovi 

kontrolního výboru . 

17. Žádosti občanů a organizací : 

           - Projednání a schválení finančního daru pro MŠ v Blatnici           

   pod Svatým Antonínkem . 

          -  Projednání a schválení finančního daru pro členy spolku STP 

   v Blatnici pod Svatým Antonínkem .   

           - Projednání a schválení  nákupu lesního pozemku .     

          - Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene č. HO-  

  014330075867/001-MDP. 

          - Projednání a schválení Smlouva o přistoupení k odběru                                

  telekomunikačních služeb .   

          - Projednání a schválení pronájmu obecního kontejneru . 

18. Různé : 

          - Nabídka zastupitelstvu pro obec Blatničku – od Václava  

  Hučíka  

                    - vedení přípravy v soutěži vesnice roku 2024 a dosáhnout titulu 

         „vesnice roku ČR.“ 

       - hlavního organizátora vybraných kulturních akcí v roce 2024 

            - Zřízení inventarizační komise. 

                                 - Plán inventur za rok 2023. 

            - Zalesnění parcely p.č. 2629 . 

  - Oznámení o zahájení společného řízení na stavbu Blatnička – 

     Rekonstrukce panelové cesty podél I/54 .  

  - Oznámení o zahájení společného řízení na stavbu  –  

     MOST ev. č.54 – 035  Přes potok Svodnice za obcí Blatnička.  

  - Podání žádosti o platbu dotace na lesní traktor . 

  - Informace k stavbě přístřešku pro lesní traktor . 

           -  Informace o přípravě Občasníku 2023 .  

            - Informace o prodloužení stavebního povolení obci Blatnice                    

    p.Sv.A. na stavbu cyklostezky podél silnice I/54 do Blatničky. 

 

19. Diskuze . 

 

 

Poté bylo přistoupeno k prvnímu bodu programu : 

 

1.  Projednání rozpočtového opatření č. 4/2023  . 

 

Starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 4/2023,  které  bylo zpracováno paní 

účetní v souladu s ust. § 16, zák. č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, a které bylo zveřejněno na úřední desce dne 12.12.2023. 

 

ZO bere na vědomí starostou schválené rozpočtové opatření č. 4/2023, které bylo zveřejněno 

na úřední desce dne dnes 12.12.2023 – příloha č.3 . 



2.  Projednání a schválení Smlouvy č.1210400021 o poskytnutí podpory ze SFŽP. 

 

Dne 27.10.2023 nám přišel mail od společnosti ALUMBRADO, že nám byla přiznána dotace 

za výsadbu stromů v Blatničce a následně nám ze SFŽP byla zaslána Smlouva č 12100400021 

o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR , formou dotace ve výši 183 888,89 Kč. Na prvotisku této 

smlouvy musí být podpis starosty úředně ověřen a opatřen podle § 41 zákona č.128/2000 Sb. 

o obcích doložkou, že smlouva byla schválena příslušným orgánem obce. Udržitelnost tohoto 

projektu je 5 let .   

Starosta dal hlasovat o schválení Smlouvy č 12100400021 o poskytnutí podpory ze SFŽP 

České republiky , včetně jeho zplnomocnění k podpisu této smlouvy.  

 

Hlasování: pro7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 3/12/2023  

ZO schvaluje Smlouva č 12100400021 o poskytnutí podpory ze SFŽP České republiky, 

včetně jeho zplnomocnění k podpisu této smlouvy.  

 

 

3.  Projednání rozpočtu obce na rok 2024 . 

Návrh rozpočtu na rok 2024 byl zveřejněn na úřední desce od   27.11.2023 - příloha č.4. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 4/12/2023 

ZO schvaluje rozpočet obce na rok 2024, jak je uvedeno v příloze č.4. 

 
        
Příjmy   13 203 900   

Výdaje            13 203 900 

Přijaté krátkod. 

půjč.prostř.-

REVOLVING 
8113 

                        

800 000   

Uhrazené 

splátky krátkod. 

přijatých 

půjč.prostř.-

REVOLVING 8114              800 000 

Kontrola vyrovnanosti  rozpočtu 14 003 900  

         

        14 003 900   

 

 

 

 

4. Projednání střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok 2025-2027 . 

 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok 2025-2027 byl zveřejněn na úřední desce 

od 27.11.2023 - příloha č. 5. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 5/12/2023 

ZO schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na rok 2025-2027, jak je uvedeno v příloze 

č.5. 

 

 



5.  Projednání a schválení finanční spoluúčasti na Financování sociálních služeb v roce 

2024 . 

 
 Starosta informoval o financování Základní sítě sociálních služeb ve správním obvodu obce 

s rozšířenou působností Veselí n/M. na rok 2024, včetně způsobu rozdělení výsledné 

spoluúčasti obcí ve správním obvodu ORP Veselí n/M. dle počtu obyvatel jednotlivých obcí. 

V letošním roce 2023 byla naše spoluúčast ve výši 73.335,-Kč.   

Bude se schvalovat finanční spoluúčast obce na financování sociálních služeb ve správním 

obvodu  obce s rozšířenou působností Veselí n/M. na rok 2024 v maximální výši 90.009,-Kč. 

Spoluúčast bude realizována za podmínky, že služba získá Pověření k poskytování služeb 

obecného hospodářského zájmu v Jihomoravském kraji na rok 2024 a bude v Základní síti 

sociálních služeb ve správním obvodu ORP Veselí n/M. na rok 2024. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 6/12/2023 

Zastupitelstvo obce Blatnička schvaluje finanční spoluúčast obce na financování sociálních 

služeb ve správním obvodu  obce s rozšířenou působností Veselí n/M. na rok 2024 

v maximální výši 90.009,-Kč. Spoluúčast bude realizována za podmínky, že služba získá 

Pověření k poskytování služeb obecného hospodářského zájmu v Jihomoravském kraji na rok 

2024 a bude v Základní síti sociálních služeb ve správním obvodu ORP Veselí n/M. na rok 

2024. 

 

 

 

6.  Projednání a schválení dodatku č. 10 nájemní smlouvy s Víno Blatel a.s.  

 

Víno Blatel, a.s. nám doručil Dodatek č.10 k nájemní smlouvě č.3206,  kde se upravují 

jednotlivé články uvedené nájemní smlouvy z důvodu výpovědi k pozemkům. Již v minulosti 

byl zveřejněn na úřední desce obce záměr na změnu k nájemní smlouvě č.3206 uzavřenou 

s VÍNO BLATEL, a.s.  Starosta dal hlasovat  o schválení dodatku č.10 . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 7/12/2023 

ZO schvaluje  Dodatek č.10 k nájemní smlouvě č.3206 a zplnomocňuje starostu k podpisu 

dodatku č.10 k nájemní smlouvě č.3206 uzavřenou s VÍNO BLATEL, a.s. .  

 

 

 

7. Projednání a schválení SMLOUVY o pachtu vodního díla a zajištění jeho provozování  

 

Poštou došla k podpisu smlouva o pachtu vodního díla a zajištění jeho provozování dle 

přílohy č.1 a přílohy č.2 .  mezi  společností Vodovody a kanalizace a.s. Hodonín a obcí 

Blatnička .   Roční pachtovné    14.000,- Kč  bez DPH . S účetní musíme v příštím roce 

vytvořit plán financování vodovodu a kanalizace – fond oprav . 

Dne 14.11.2023 byl zveřejněn na úřední desce obce záměr pachtu vodního díla. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 8/12/2023 

ZO schvaluje   Smlouvu o pachtu vodního díla a zajištění jeho provozování se společností 

Vodovody a kanalizace a.s. Hodonín  a zplnomocňuje starostu k podpisu této smlouvy . 

 

 

 

 



8.  Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene č. HO-014330085289/001-MDP . 

 
Poštou došla k podpisu smlouva o zřízení věcného břemene č.: HO-014330085289/001 MDP 

za jednorázovou náhradu za zřízení věcného břemena ve výši 6.000,- Kč  bez DPH mezi 

EG.D, a.s a Obcí Blatnička . EG.D a.s. na pozemcích obce p.č. 3866,a p.č.3867 v k.ú. 

Blatnička,  zrealizovali stavbu pod názvem „Blatnička, úprava NN, Vinařská společnost , 

K249“ .  

 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 9/12/2023 

ZO schvaluje  smlouvu o zřízení věcného břemene č.: HO-014330085289/001 MDP za 

jednorázovou náhradu za zřízení věcného břemene ve výši 6.000,- Kč  bez DPH mezi EG-D       

a.s.  a   Obcí Blatnička a zmocňuje starostu k podpisu smlouvy. 

 

 
 

9. Projednání a schválení pořízení změny územního plánu č.1  zkráceným postupem . 

 

Obec Blatnička má platný územní plán od roku 2017 , který se zastupitelstvo obce rozhodlo 

změnit . Hlavním důvodem je rozšíření ploch pro bydlení v lokalitě za kostelem. Vymezit 

plochy krajinné zeleně dle skutečné výsadby prvků ÚSES (Územního systému ekologické 

stability) a jiné drobnější změny pro využití území obce .  Na minulém zastupitelstvu obce 

jsme usnesením č 5/9/2023 schválili pořízení změny č.1 ÚP .  Spojil jsem se hned s odborem 

ŽP a ÚP MěÚ Veselí nad Moravou, kde jsem předal náš záměr na změnu č.1 platného 

územního plánu i s popisem požadovaných změn.   Dne 13.10.2023 nám přišel dopis , kde ŽP 

a ÚP MěÚ Veselí nad Moravou předkládají zastupitelstvu obce upravený obsah změny č.1 

územního plánu Blatnička ke schválení . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 10/12/2023 

ZO schvaluje  pořízení změny č. 1 územního plánu obce Blatnička zkráceným postupem (dle 

ustanovení § 51a stavebního zákona).   

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 11/12/2023  

ZO schvaluje  obsah změny č.1 územního plánu obce Blatnička v rozsahu dílčích změn č.1 

až 5.   

 

 

 

10.  Projednání a schválení Smlouvy na zpracování změny č.1 ÚP . 

 

Starosta během září a října oslovil mailem šest možných zpracovatelů územních plánů, aby 

nám dali nabídku na převedení ÚP do jednotného standartu , včetně zpracování návrhu změny 

č.1 ÚP, jeho projednání, zapracování změn a jeho vydání .  Nejlepší cenu i termín zpracování 

dala firma Ing. Arch. Radoslav Špok , která již předložila návrh smlouvy o dílo . Starosta dal 

hlasovat o schválení Smlouvy o dílo č.06/2023, včetně jeho zplnomocnění k projednání 

sporných bodů a podpisu  smlouvy a dílo.  

 

Hlasování: pro7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 12/12/2023  

ZO schvaluje Smlouvu o dílo č. 06/2023,  včetně zplnomocnění starosty k projednání 

sporných bodů a podpisu  smlouvy o dílo . 



11.  Projednání a schválení  SMLOUVY o dílo na výstavbu FVE . 

 

Na prvním zasedání ZO jsme usnesením č.5/3/2023 schválili instalaci FVE na obecních 

budovách . Starosta v průběhu roku informoval o stavu celé akce . Projektovou dokumentací 

pro obě budovy a energetickým posudkem, nám zpracovala firma Term Servis s.r.o. Veselí 

nad Moravou, podání žádosti o dotaci a provedení výběrového řízení na dodavatele FVE 

prováděla firma Ing. Jagošová, Lipov. S vítěznou firmou COM Solar máme podepsanou 

smlouvu o dílo, která byla přiložena k žádosti o dotaci . Dne 15.11.2023 nám byla doručena 

zpráva, že přišla výzva k podpisu dotační smlouvy prostřednictvím informačního systému . 

Starosta nechal hlasovat o schválení Smlouvy č.7221300204 o poskytnutí podpory ze SFŽP 

ČR a souhlasí s vlastní realizaci FVE na obecních budovách . 

 

Hlasování: pro7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 13/12/2023  

ZO schvaluje Smlouvy č.7221300204 o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR a zplnomocňuje 

starostu k podpisu  smlouvy se SFŽP ČR a souhlasí s vlastní realizaci FVE na obecních 

budovách. 

 

 

 

12. Projednání a schválení dodatku smlouvy na opravy Sedlářova kříže .  

 

Na prvním zasedání ZO jsme usnesením č.4/3/2023 schválili opravu Sedlářova kříže, na 

kterou jsme dostali dotaci z MZE. Vítězná firma na opravu Jiří Rejda, kamenosochař provedl 

rozebrání sochy a restaurátorské práce provádí ve svém ateliéru. Letos zhotovil nový 

železobetonový základ pod sochu a osadil spodní pískovcové kameny.  Dohodli jsme se , že  

provedené práce v letošním roce bude fakturovat v roce 2024 a poslal dodatek č.1 Smlouvy na 

opravu Sedlářova kříže. Realizace opravy Sedlářova kříže je plánována do 31.8.2024  Starosta 

nechal hlasovat, kdo je pro schválení dodatku č.1 Smlouvy na opravu Sedlářova kříže . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 14/12/2023 

ZO schvaluje  dodatek č.1 Smlouvy na opravu Sedlářova kříže . 

 

 

 

13 . Kontrola plnění usnesení, žádostí a zadaných úkolů dle zápisů ZO . 

 

Aktualizováno: 14.12.2023 .  

Kontrola zápisu č.5/2022 ze dne 18.10.2022 

 

Podněty občanů 

- Úkol č. 03/5/2022 Václav Hučík Údržba břehu - u silnice 1/54 v lokalitě u přehrady. 

Úkol nadále trvá . 

 

Kontrola zápisu č.6/2022 ze dne 15.12.2022 

 

Úkol č. 8/6/2022 Zpracování projektu a vyřízení stavebního povoleni na rekonstrukci 

panelové cesty podél silnice I/54. Úkol je dlouhodobý budeme jen sledovat, jak jsou plněny 

schválené přípravné postupy pro rekonstrukci.   Úkol dlouhodobě trvá. 

 

Úkol č. 9/6/2022 Urgovat Firmu KAZA s.r.o. Veselí nad Moravou kvůli dokončení a 

zprovoznění internetové optické sítě po obci Blatnička.  

Urgovalo se to !!!  Úkol nadále trvá a je v prodlení. Vypršela lhůta !!! 



 

Úkol č.12/6/2022 Dalibor Dula - značka Obytná zóna k bytovce, kdo ji tam dal a zda platí, 

nebo zda ji neodstranit, je nečitelná. Ze zápisu 1/2023 není známo rozhodnutí ZO. Úkol je 

splněn. 

 

Kontrola zápisu č.2/2023 ze dne 9.5.2023 

 

Usnesení č.20/5/2023 Oprava betonové komunikace mezi hřbitovem a bývalou školkou. 

Splněno . 

 

Úkol č. 27/2/23 Kamil Marek – osazení značek začátek a konec obce u sběrného dvora. 

Úkol trvá, jeho realizace se plánuje po dokončení opravy mostu u kačáku.  Splněno . 

 

Kontrola zápisu č.3/2023 ze dne 3.8.2023 

 

Usnesení č. 2/8/2023 úpravu jednacího řádu, článkem č. 9, odst. 1) že se může pořizovat 

audiovizuální záznam pro potřeby zasedání. Není splněno. Na webu je stále staré verze a 

navíc jednací řád není samostatně a zřetelně umístěn na webu. Těžko ho hledám i když vím, 

že tam je. 

 

Úkol č. 28/3/23 Kamil Marek – upozornil na špatné sítě na brankách na hřišti za obecním 

úřadem . Je potřeba je koupit – obec je zaplatí. Úkol nadále trvá. 

 

Kontrola zápisu č.4/2023 ze dne 26.9.2023 

 

Usnesení č. 4/9/23 příspěvek na financování IDS JMK pro rok 2024 ve výši 42. 600,-Kč. Je 

splněno ?   Platba bude provedena v roce 2024 . 

 

Usnesení č. 7/9/23 finanční dar 35.000,- Kč na provoz autobusu Pastelka. Splněno. 

 

Usnesení č. 10/9/23 ZO schválilo, aby se návrhy na usnesení zastupitele Václava Hučíka (bod 

8b) projednávaly na příštím 5. zasedání zastupitelstva obce. Bude splněno??? 

 

Podněty občanů 

Úkol č. 29/4/23 Dalibor Dula přednesl stížnost, že na cyklostezku podél 1/54 jezdi koně a že 

tam zanechávají kobylince, Upozorňoval, že na označené stezky pro chodce a cyklisty by 

koně neměly být.  Ze zápisu ZO není známo naše rozhodnutí, co s tím. 

 

Úkol č. 30/4/23 oprava chodníku na hřbitově. Dlouhodobý úkol 

 

Úkol č. 31/4/23 Parkoviště u Němečkového . Dlouhodobý úkol 

 

Úkol č. 32/4/23 Cesta k vodojemu. Čeká se na vypsání dotace. Dlouhodobý úkol 

 

 

ZO  bere informace na vědomí . 

 

 

 

 

 

 

 



14. Projednání a schválení návrhů obecně závazných vyhlášek o místním poplatku za 

užívání veřejného prostranství, o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství, o místním poplatku ze psů,  o místním poplatku ze vstupného a o místním 

poplatku z pobytu . 

 

Na základě informace z ministerstva vnitra, že parlament ČR schválil novelu zákona o 

místních poplatcích s účinností od 1.1.2024, jsme museli tyto obecně závazné vyhlášky 

přepracovat a nechat posoudit zákonnosti návrhů OZV na odboru veřejné správy , dozoru a 

kontroly na MVČR . Ty nám přišly 28.11.2023 odsouhlasené a je třeba je schválit 

zastupitelstvem obce a následně zveřejnit (https“//sbirkapp.gov.cz/).  

 

14.1   Projednání a schválení obecně závazné vyhlášky obce Blatnička o místním 

poplatku za užívání veřejného prostranství . 

   

Starosta předložil  obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička o místním poplatku za užívání 

veřejného prostranství  a dal hlasovat o jejím schválení . 

   

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 15/12/2023 

ZO Blatnička schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička o místním poplatku za 

užívání veřejného prostranství , příloha č.6. 

 

 

14.2   Projednání a schválení obecně závazné vyhlášky obce Blatnička o místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství . 

   

Starosta předložil  obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství . Poplatek za poplatníka  zůstává stejný  550,-  Kč na osobu.  

   

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 16/12/2023 

ZO Blatnička schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička  o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství , roční sazba poplatku za poplatníka je 550,-  Kč, 

příloha č.7. 

 

 

14.3   Projednání a schválení obecně závazné vyhlášky obce Blatnička o místním 

poplatku ze psů . 

   

Starosta předložil  obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička o místním poplatku ze psů a dal 

hlasovat o jejím schválení . Poplatek za sa zůstává stejný  60,-  Kč jednoho, 100,- za druhého. 

   

Hlasování: pro 5, proti 2, zdržel se 0,  

Usnesení č. 17/12/2023 

ZO Blatnička schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička o místním poplatku ze 

psů,  příloha č.8. 

 

 

14.4   Projednání a schválení obecně závazné vyhlášky obce Blatnička o místním 

poplatku ze vstupného . 

   

Starosta předložil  obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička o místním poplatku ze 

vstupného a dal hlasovat o jejím schválení .  

   



Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 18/12/2023 

ZO Blatnička schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička o místním poplatku ze 

vstupného , příloha č.9. 

 

 

14.5   Projednání a schválení obecně závazné vyhlášky obce Blatnička o místním 

poplatku z pobytu . 

   

Starosta předložil  obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička o místním poplatku z pobytu a 

dal hlasovat o jejím schválení . Poplatek za poplatníka  zůstává stejný  10,-  Kč na osobu/den . 

   

Hlasování: pro 5, proti 2, zdržel se 0,  

Usnesení č. 19/12/2023 

ZO Blatnička schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička o místním poplatku 

z pobytu, příloha č.10. 

 

 

15.  Projednání a schválení pachtu pozemku p.č. 3823 a p.č. 3824 . 

 

Minulý rok nás oslovilo MS Blatnička s žádost o pacht pozemků p.č.3823, a p.č.3824. Tyto 

pozemky mělo propachtované Víno Blatel a.s. do 30.10.2023.  Dne 22.11.2023 byl zveřejněn 

záměr obce  na pronájem těchto pozemků . Propachtovaná plocha činí dle zákresu 0,4964 ha. 

Doba pachtu, na dobu neurčitou . Zastupitelstvu doplňuje roční výpovědní lhůtu pro obě 

strany. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č.  20/12/2023 

ZO schvaluje  pacht části  obecních pozemků p.č.3824 o výměře 3258 m2 a  p.č. 3823 o 

výměře 1706 m2 na zřízení mysliveckého políčka v lokalitě Velicko, za cenu 5.000,- Kč za 

hektar a zplnomocňuje starostu k podpisu smlouvy . 

 

 

 

16.  Projednání a schválení návrhu na navýšení odměny předsedovi kontrolního výboru . 

 

Na pracovním zastupitelstvu Václav Hučík podal návrh na navýšení své odměny za předsedu 

kontrolního výboru v maximální výši 3 183,- Kč dle přílohy k nařízení vlády č.318/2017 Sb. 

Starosta dal hlasovat o navýšení odměny . 

 

Hlasování: pro 1  ,  proti 1  ,    zdržel se 5. 

Usnesení č. 21/12/2023 

ZO neschvaluje  navýšení odměny zastupiteli Václavu Hučíkovi za funkci  předsedy 

kontrolního výboru .  

 

17 . Žádosti občanů a organizací . 

   

 

17a)  Projednání a schválení finančního daru pro MŠ Blatnice pod Svatým 

Antonínkem“  

 

Dne 15.10.2023 dopis s žádostí o finanční podporu  pro nákup hraček , knih, didaktických a 

sportovních pomůcek pro děti MŠ v Blatnici pod Svatým Antonínkem . Byl navržen finanční 

dar 5 tisíc korun českých. 



 

 Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 22/12/2023 

ZO schvaluje  finanční dar v hodnotě  5 tisíc korun českých pro nákup hraček , knih, 

didaktických a sportovních pomůcek pro děti MŠ v Blatnici pod Svatým Antonínkem. 

 

 

17b)  Projednání a schválení finančního daru pro členy spolku STP v Blatnici pod 

Svatým Antonínkem“ . 

 

 Dne 5.10.2023 dopis s žádostí o poskytnutí finanční daru ve výši 5.000,- Kč pro členy spolku 

STP z obce Blatnička, který využijí na masáže, zdravotní cvičení, rekondiční plavání 

v termálu Dunajská Streda, cvičení paměti ,  

 

 Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 23/12/2023 

ZO schvaluje  finanční dar v hodnotě  5 tisíc korun českých spolek STP v Blatnici pod 

Svatým Antonínkem. 

 

 

17c)  Projednání a schválení nákupu lesního pozemku . 

 

Minaříkovi František, Blatnička č.p.62 nabídl obci k odprodeji lesní pozemek v lokalitě 

Kobylí hlava p.č.3055 1419 m2 za 25,- Kč za m2.  

 

 Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 24/12/2023 

ZO schvaluje  nákup lesního pozemku od Minaříka Františka, Blatnička č.p. 63 v lokalitě 

Kobylí hlava p.č.3055 1419 m2 za 25,- Kč za m2.  

 

 

17d)  Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene č. HO-014330075867/001-

MDP . 

 
Poštou došla k podpisu smlouva o zřízení věcného břemene č.: HO-014330075867/001 MDP 

za jednorázovou náhradu za zřízení věcného břemena ve výši 7.000,- Kč  bez DPH mezi 

EG.D, a.s a Obcí Blatnička . EG.D a.s. na pozemcích obce p.č. 2042/1, 2049/2, 2050/2 85/1, 

87/4 a st.196 v k.ú. Blatnička,  zrealizovali stavbu pod názvem „Blatnička, obnova NN, 

Minařík RD 102 “ .  

 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 25/12/2023 

ZO schvaluje  smlouvu o zřízení věcného břemene č.: HO-014330075867/001 MDP za 

jednorázovou náhradu za zřízení věcného břemene ve výši 7.000,- Kč  bez DPH mezi EG-D       

a.s.  a   Obcí Blatnička a zmocňuje starostu k podpisu smlouvy. 

 

17e)  Projednání a schválení Smlouvy o přistoupení k odběru telekomunikačních 

služeb . 

 
Mikroregion Ostrožsko – Veselsko nám vysoutěžilo dodavatele služeb mobilního operátora, 

který nám po dva roky bude zajišťovat  telekomunikační služby .  Smlouva  je pro obec 

Blatnička a druhá pro Tradice Slovácka o.p.s. . Cena je o něco nižší, než minulé roky . 

Vítěznou nabídku podala společnost O2 Czech Republik a.s. Praha. 



Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 26/12/2023 

ZO schvaluje  smlouvu o přistoupení k odběru telekomunikačních služeb pro obec Blatnička 

i Tradice Slovácka o.p.s. Blatnička a zplnomocňuje starostu k podpisu smlouvy .   

 

 

17f)  Projednání a schválení pronájmu obecního kontejneru . 

           

Myslivecký spolek Blatnička podal 14.11.2023 žádost o pronájem obecního kontejneru pro 

uskladnění krmení pro zvěř. Téhož dne byl na úřední desce zveřejněn záměr obce  na 

pronájem obecního kontejneru . Cena byla navržena 500,- Kč za rok  . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 27/12/2023 

ZO schvaluje  pronájem obecního kontejneru Mysliveckému spolku Blatnička,  za roční 

nájem 500,- Kč, na uskladnění krmení pro zvěř . 

 

 

 

18.  Různé 

 

 18a)  Nabídka zastupitelstvu pro obec Blatničku – od Václava Hučíka  

    - vedení přípravy v soutěži vesnice roku 2024 a dosáhnout titulu   „vesnice roku ČR. 

 

  Citace nabídky: Nabízím obci Blatničce prostřednictvím zastupitelů moji dovednost, vedení 

přípravy v soutěži vesnice roku 2024 a dosáhnout titulu „vesnice roku ČR.“ V horším případě 

vítězství v krajském kole získáním zlaté stuhy. Jakákoliv jiná stuha bude sice finanční přínos 

pro obec, ale pro mě to bude jen průměrný výsledek mojí snahy. Upřesňuji, že tuto nabídku 

lze přijmout pouze bez jakýchkoliv výhrad ze strany ZO. 

 

Starosta dal hlasovat, kdo je pro, přijmout bez výhrad nabídku Václava Hučíka, abychom pod 

jeho vedením usilovali o vítězství v soutěži „Vesnice roku 2024.“  

 

 

Hlasování: pro 1-Václav Hučík, proti 3-Ing. Jana Vašíčková, Štěpán Maňák, Marian Jemelík, 

zdržel se 3 – Ing. Kateřina Šuránková, Ing. Antonín Minařík, Bc. Rostislav Němeček . 

Usnesení č. 28/12/2023 

ZO neschvaluje  přijetí nabídky Václava Hučíka, abychom pod jeho vedením usilovali o 

vítězství v soutěži „Vesnice roku 2024.“  

 

 

 

18b)  Nabídka zastupitelstvu pro obec Blatničku – od Václava Hučíka 

 - hlavního organizátora vybraných kulturních akcí v roce 2024 .        
 

Citace nabídky: Nabízím obci Blatničce prostřednictvím zastupitelů moji dovednost, hlavního 

organizátora vybraných kulturních akcí. Mým úkolem bude, vylepšit a oživit stávající formáty 

programů již tradičních kulturních akcí v obci. Připravit zcela nové akce, které povedou 

k širší škále programového žánru, a barevnějšímu spektru lidové zábavy. Tím chci 

pozvednout zájem návštěvníků o kulturu. A to je jedna z cest jak pečovat o rozvoj a 

upevňování vzájemné pospolitosti. Takto chci bojovat proti alibistickému názoru mnohých, že 

„Tych lůdí tam prostě nedostaneš, aj kdyby sas posrál !!!“ Úspěšnost mojí studie se pozná, 

když bude na hlavním sobotním programu hodů 2024 účast 200 našich občanů. Realizační 

tým si vytvořím sám. 



Jedná se kulturní akce pořádané obcí, případně pod záštitou obce pro rok 2024. Fašanky, 

velikonoce, uctění památky padlích sovětů, obecní den před koštem, hody, uctění památky 

našich padlých občanů, posezení se seniory, vítání občánků, Mikuláš, rozsvícení stromku, 

koledování, silvestrovský výšlap, plus nově připravované akce.  

 

Starosta dal hlasovat, kdo je pro, abychom přijali nabídku Václava Hučíka, aby byl hlavním 

organizátorem uvedených kulturních akcí pořádaných obcí, případně pod záštitou obce pro 

rok 2024. 

 

Hlasování: pro 1-Václav Hučík, proti 3-Ing. Jana Vašíčková, , Bc. Rostislav Němeček, Štěpán 

Maňák, Marian Jemelík, zdržel se 3 – Ing. Kateřina Šuránková, Ing. Antonín Minařík. 

Usnesení č. 29/12/2023 

ZO neschvaluje  přijetí nabídky Václava Hučíka, aby byl hlavním organizátorem uvedených 

kulturních akcí pořádaných obcí, případně pod záštitou obce pro rok 2024. 

 

  

 

18c) Zřízení inventarizační komise . 

Starosta seznámil přítomné s návrhem zřízení inventarizační komise k zajištění inventarizace 

majetku obce za rok 2023.    Poté bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 30/12/2023   

ZO schvaluje k zajištění inventarizace majetku obce na rok 2023 inventarizační komisi ve 

složení: 

Předseda: Bc. Rostislav Němeček 

Členové:  Václav Hučík a Štěpán Maňák. 

Za kulturní dům je ke stávající inventarizační komisi přičleněna paní Božena Maňáková.  

Za Tradice Slovácka, o.p.s. je ke stávající inventarizační komisi přičleněna paní Hana 

Hrbáčková. 

 

 

18d) Plán inventur za rok 2023 . 

 

Periodická inventura majetku obce pro inventarizační položky bude zahájena 1.1.2024 a 

ukončena 16.1.2024. Z této inventury bude pořízen inventurní soupis majetku.  

Při inventarizaci majetku se postupuje dle vnitřní Směrnice č.2/2014 k provedení 

inventarizace majetku a závazků a dle vyhlášky č. 270/2010 Sb. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 31/12/2023   

ZO schvaluje plán inventur za rok 2023 – příloha č 9. 

 

Starosta ještě informoval občany, že máme povoleno zalesnění parcely p.č. 2629 .  Současně 

jsou již hotovy oplocenky a už se sadí i listnaté stromky a smrky. Borovice budou dosazeny 

na jaro .  

Ze stavebního úřadu města Veselí nad Moravou přišlo oznámení o zahájení společného řízení 

na stavbu Blatnička –  Rekonstrukce panelové cesty podél I/54 . 

Ze stavebního úřadu JMK přišlo oznámení o zahájení společného řízení na stavbu  – MOST 

ev. č.54 – 035  Přes potok Svodnice za obcí Blatnička . Investorem je ŘSD a.s. závod Brno . 

Podali jsme žádost o platbu dotace na lesní traktor , po doplnění podání o smlouvu s KB na 

založení a vedení účtu obce Blatnička nás SZIF Brno informoval o zaregistrování žádosti o 

platbu a oznámil nám 12.12.2023 zahájení kontroly fyzické realizace projektu .  

 



Starosta podal informace k stavbě přístřešku pro lesní traktor za obcí . Dnes jsou již hotovy 

základy a bude se realizovat dřevěná konstrukce, včetně zastřešení . Vše by mělo být hotovo 

příští rok .  

Přípravu Občasníku 2023 má na starosti redakční rada pod vedením Mgr Ludmily Peterkové. 

Starosta ještě informoval o prodloužení stavebního povolení obci Blatnice Sv.A. na stavbu 

cyklostezky podél silnice I/54 do Blatničky. Věříme, že se obci Blatnice pod Sv.Antonínkem 

podaří zrealizovat stavbu jejich cyklostezky podél silnice I/54, včetně napojení na naši 

cyklostezku . 

             

ZO bere na vědomí starostou podané informace . 

 

 

 

19. Diskuze 

 

Diskutované značení po obci je již hotovo a máme od Krajského úřadu JMK povoleno 

dopravní značení „Pozor koně“ na začátku obce od Veselí n/Mor a i od Boršic.  

 

Pozemkový úřad Hodonín, nám dnes oznámil, že náš projekt Polní cesta HC 1 k vodojemu a 

větrolam IP6 v kú. Blatnička byl vybrán k realizaci s termínem ukončení do 06/2025.    

 

Od firmy KAZA jsme dostali stručné info ke stavbě optické sítě v naší obci: 

 

Síť plánujeme dokončit v roce 2024. Můžeme se kdykoliv sejít, stanovit si konkrétní termíny 

a dořešit detaily. Budeme potřebovat vyřešit umístění centrály a napájení, je možné najít 

prostor na obecním úřadu? 

O připojení prostřednictvím nové sítě projevil zájem také poskytovatel Horňácký net 

(Vratislav Kříž), infrastrukturu proto přizpůsobíme s ohledem na umožnění velkoobchodního 

přístupu. 

 

 

Hospodaření 2023 – podrobný rozbor hospodaření bude publikován jako každoročně 

v Občasníku 2023 a rozeberem to  na dalším zastupitelstvu obce . Starosta jen zhodnotil, 

celkové příjmy od začátku roku 2023 to bylo doposud 11 661.441,- Kč, z toho byly 

1 505.250,- Kč dotace z SFŽP, SZIF , JMK a za vesnici roku . Výdaje obce byly doposud 

13.054.869- Kč , z toho do staveb a lesního traktoru bylo investováno 5 903.605,- Kč .  

Největší investice co se v roce 2023 platila, byla faktura za  traktor s lesní nádstavbou, 

s čelním nakladačem, rampovačem, lesním navijákem a drtičem větví do průměru 9 cm. 

Celkem 2 017.070,- Kč.  Za elektroinstalační práce na VO v lokalitě močidla  510.500,42 Kč , 

za výkopové práce a protlaky pro VO 379.951,87 Kč,  za chodníky u Žufánkového a 

Dulového 466.685,94 Kč, za stavební práce na vybudování lesotechnických opatření pro 

držení vody v krajině v lokalitě Jasenová a okolí 504.837,56 Kč, venkovní fitnes centum, 

rozšíření o Wourkoutové hřiště jsme platili 367.250,- Kč, oprava povrchu stezek pro chodce a 

cyklisty 344.850,-  Kč, oprava KD v letošním roce stála 523.026,- Kč , oprava cest na horním 

konci stála  154.819,50 Kč , za opravu cesty za Jemelíkovým jsme zaplatili 182.105,- Kč  atd.  

 

    Starosta poděkoval všem občanům, co se zúčastnili různých kulturních akci, i když jich 

nebylo na hody 200, že děláme pro obec dost akcí, že zastupitelstvo pracuje dobře a že si 

nemůže stěžovat . 

 

 Pak se v diskuzi dost dlouho debatovalo o nedávné nadílce sněhu ze dne 2.12.2023, zda se 

mělo více jezdit a uhrňovat, nebo více zametat, nebo dopředu solit .  Každý na to měl svůj 

názor . V sobotu jsem byl na oslavě na sklepě . Projel jsem si obec a ta byla uhrnutá . Večer 

jsme rozsvěcovali vánoční stromek a sněžilo a do rána vše zamrzlo.   



Na závěr se Staňka Chovancová zeptala Václava Hučíka, jak chce pozvednout Tradice 

Slovácka .  Proběhla diskuze bez konkrétního závěru . 

 

 

 

 

 

Nejbližší akce : 

 

- 24.12 – 26.12.2023 –  Vánoční svátky . 

- 27.12.2023 – Hospůdka ve dvorku od 18:00 „ Ochutnávka vlastních vín „ .  

- 31.12.2023 – Silvestrovský pochod do vinohradů „ Na Vyhlídku „ se zajištěným bufetem. 

- 14.1.2024  - divadelní představení „  „  divadelní soubor z Ostrohu a Lhoty od 17:00 hodin . 

- 27 – 28 .1 2024 divadelní představení Bumbác z Hluku od 17:00 hodin  

- 10.2.2024 – Myslivecký ples 

- 11.2.2024 – Fašanková obchůzka po dědině 

-   2.3.2024  - Rybářský ples 

-   

Starosta na závěr poděkoval zastupitelům za spolupráci a všem občanům, kteří pomáhají 

dobrovolně zvelebovat obec a zapojují se do různých akcí. Jednání dnešního zastupitelstva 

bylo ukončeno ve 20.35  hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..  ………………………………………………………....                                                                                          

Bc. Rostislav Němeček, ověřovatel                      paní Ing. Kateřina Šuránková,  ověřovatelka                                         

                                                           

 

 

 

 

Vyvěšeno ( i elektronicky ):  16.12.2023         …………………………………………………                                                                                           

Sňato ( i elektronicky ):                                          Ing. Antonín Minařík, starosta obce              

 


